
 Zápisnica č. 10 školský rok 2022/2023 

 Zo zasadnu�a Rady rodičov školy pri ZŠ Belehradská 21, Košice 

 Konanej  dňa  07.06.2023  od  17:00  hod.  v  priestoroch  Školskej  kuchynky  na  prízemí  v  pavilóne  F,  ZŠ 
 Belehradská 21, 040 13 Košice. 
 Prítomní:  Alexandra  Čavarová,  Daniela  Geletková,  Marcela  Bačová,  Lucia  Hrabčáková,  Marek  Fedoročko, 
 Slavomír  Čuchta,  Zla�ca  Miňová,  Zuzana  Ontková  Feketeová,  Mária  Šimaľová,  Peter  Vrábel,  Mgr.  Mária 
 Horváthová hosť - riaditeľka školy. 

 Program: 
 1.  Otvorenie a návrh programu 
 2.  Aktuálny stav financií RRŠ 
 3.  Aktuálny stav na škole 
 4.  Plánované projekty na šk. Rok 2022/2023 
 5.  Diskusia 
 6.  Uznesenia 
 7.  Záver 

 K bodu  1.  Zasadnu�e  Rady  rodičov  školy  (RRŠ)  otvorila  p.  Alexandra  Čavarová  a  privítala  ostatných  členov 
 RRŠ. 

 K  bodu  2.  p.  Marcela  Bačová  informovala  o  stave  financií  RRŠ  k  31.05.2023.  Stav  účtu  v  banke  bol 
 10  178,84  €.  V  hotovos�  v  pokladni  RRŠ  je  473,17  €.  Vyzbierané  na  ZRPŠ  za  školský  rok  2022/2023  bolo 
 spolu  11 535,- €. 

 K bodu 3.  p. riaditeľka školy Mgr. Mária Horváthová  informovala o: 
 ●  prebiehajúcej  príprave  a  nácvikoch  na  Akadémiu,  ktoré  prebiehali  v  mesiaci  máj.  Ide  o  kultúrne 

 poduja�e  pre  de�  a  ich  rodičov.  Po  opodstatnených  námietkach  zo  strany  RRŠ  sa  vedenie  školy 
 rozhodlo  túto  udalosť  organizačne  povýšiť  a  aby  rodičia  a  aj  samotní  žiaci  mali  kvalitný  zážitok  z 
 vystúpení  -  tak  konanie  Akadémie  sa  presunulo  z  telocvične  do  Kultúrno-spoločenského  centra 
 na  Jedlíkovej  7  v  Košiciach.  Zároveň  p.  riaditeľka  požiadala  zástupcu  RRŠ  o  príhovor  a  spomenu�e 
 organizačných  pokynov,  aby  rodičia  neodchádzali  počas  predstavenia  a  nerušili  tak  program  (p. 
 Fedoročko  bude  mať  za  rodičov  krátky  príhovor  na  začiatku  poduja�a  a  �ež  aj  na  jeho  konci,  kde 
 poďakuje učiteľom a účinkujúcim). 

 ●  opätovnom  zavedení  prateľných  uterákov  na  triedach  (nosia  si  de�  svoje  a  koncom  týždňa 
 odnesú  domov  na  pranie),  ešte  stále  nie  sú  vo  všetkých  triedach  namontované  vešiaky,  na 
 druhom stupni si jednotlivé triedy hradia papierové u�erky z triedneho fondu. 

 ●  konaní ZRPŠ v termíne ŠT 15.6.2023. 
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 ●  nízkej dotácii na učebnice od štátu, učitelia budú informovať rodičov o doplatkoch za učebnice. 
 ●  organizácii  odchodu  do  ŠvP  (školy  v  prírode)  buď  pri  pošte,  alebo  z  parkoviska  Metra.  RRŠ 

 jednoznačne  odporúča,  že  aj  napriek  tomu,  že  pre  niektorých  rodičov  je  parkovisko  pri  Metre 
 viac od ruky, tak je to bezpečnejší spôsob pri odchode do/z ŠvP. 

 ●  spokojnos�  vedenia  a  pedagogického  zboru  (ale  aj  samotných  de�)  s  organizáciou  akcií,  ktoré 
 organizovala  RRŠ  v  spolupráci  so  školou  a  to  Deň  zdravia  a  športu  a  Športová  olympiáda  ku  dňu 
 de�. 

 K bodu  4.  p.  Alexandra  Čavarová,  p.  Daniela  Geletková,  p.  Marek  Fedoročko  informovali  RRŠ  o 
 plánovaných projektoch na školský rok 2022/2023: 

 ●  p.  Peter  Vrábel  členov  RRŠ  informoval,  že  projekt  s  názvom  Ulice  pre  naše  de�,  naďalej  ide  podľa 
 plánu,  že  už  prebehla  spolupráca  so  žiakmi  a  na  vychádzku  pôjde  ešte  jedna  trieda.  Rodičia 
 formou  online  a  offline  dotazníka  vyjadrili  názor  o  okolí  (cca  240-250  dotazníkov).  De�  za 
 odmenu  získajú  odznak  bádateľa.  V  júli  budú  pozvaní  zástupcovia  architektov  a  urbariátu,  aby 
 vyhodno�li  a  zhrnuli  postrehy  de�  a  rodičov,  následne  sa  spracuje  záverečná  správa,  ktorá  sa 
 predloží  na  Mesto  KE,  MČ,  UHA.  P.  Vrábel  podotkol,  že  de�  vnímajú  riešenia  jednoducho  bez 
 dospeláckych  bariér  a  úplne  inak  vnímajú  okolie,  chýbajú  im  prvky  umenia  (sochy),  preliezky  v 
 tvare  napr.  dinosaura,  parčíky  a  boja  sa  ciest,  rýchlych  áut,  tmavých  miest,  bezdomovcov  a  vadia 
 im cigaretové ohorky pohodené po chodníkoch. 

 ●  Deň  zdravia  -  bol  kvôli  počasiu  preložený  na  23.5.2023,  z  toho  dôvodu  sa  akcie  zúčastnilo  menej 
 účastníkov  –  koordinátor  p.  Geletková  informovala  RRŠ,  že  na  začiatku  nečakane  vypadol  z 
 programu  HIP  HOP  a  to  trošku  narušilo  rozprúdenie  akcie  na  začiatku.  Napriek  tomu  sa  akcia 
 vydarila  a  veľký  úspech  zožala  ZUMBA,  ktorá  bola  na  záver  akcie.  Je  potrebné  opýtať  sa  rodičov 
 na triednom ak�ve na spätnú väzbu. 

 ●  Športová  olympiáda  -  bola  kvôli  počasiu  preložená  na  štvrtok  01.06.2023,  p.  Geletková  a  p. 
 Fedoročko  informovali  RRŠ,  že  celá  akcia  prebehla  na  výbornú  s  menšími  problémami,  ktoré 
 zdokumentujeme  a  pokúsime  sa  ich  eliminovať  do  budúcich  ročníkov.  Chaos  pri  lop�čkách,  každá 
 skupina  hádzala  podľa  iných  pokynov,  nedodržiavali  sa  stanovené  pravidlá,  výpadok  asistentov  v 
 deň  akcie,  ktorí  museli  suplovať  chýbajúcich  učiteľov,  je  potrebné  mať  celkovo  viac 
 dobrovoľníkov  aj  3-4  v  zálohe,  pred  zača�m  športovania  musí  prebehnúť  s  deťmi  rozcvička,  aby 
 sa  znížilo  riziko  úrazov,  pri  behaní  štafety  dbať  na  to,  aby  na  trať  nevstupovali  osoby,  ktoré 
 povzbudzujú,  málo  vody  v  rámci  pitného  režimu  -  obzvlášť  ak  je  takto  horúci  deň  -  de�  musia 
 mať  svoje  vlastné  �aše  na  doplnenie  vody  a  priebežne  pi�e,  mať  pripraveného  človeka  na 
 opätovné  plnenie  barelov  vody  z  vodovodu  (hadica)  a  pod..  Rozpis  súťažiacich  bol  v  poriadku  ako 
 aj  časové  nastavenie  disciplín.  Zlepšenie  bolo  v  oblas�  odovzdávania  medailí  a  tak�ež  veľkým 
 pozi�vom  bolo,  že  všetci  žiaci  1.  a  2.  ročníka  dostali  medailu  za  ak�vnu  účasť.  Opýtať  sa  rodičov 
 na  spätnú  väzbu  na  triednych  ak�voch.  Boli  otestované  nové  mikrofóny,  ktoré  80%  akcie  boli  v 
 poriadku  a  až  na  záver  akcie  boli  menšie  technické  problémy,  musíme  postupne  detekovať 
 možné  nežiadúce  vplyvy  a  brať  v  úvahu  aj  zastaranú  techniku  (zosilovač,  reproduktory  a  pod.). 
 Mať vždy v zálohe aj náhradné baterky do mikrofónov. 

 OBČIANSKE ZDRUŽENIE  RRB21.org 
 Rada rodičov školy pri Základnej škole  info@rrb21.org 
 Belehradská 21, Košice 



 ●  p.  Daniela  Geletková  (zastupujúci  koordinátor)  informovala,  že  dobrovoľnícky  deň  -  maľovanie 
 oplotenia  areálu  ZŠ,  v  programe  Naše  Mesto  2023  cez  Nadáciu  pon�s,  sa  presúva  na  PI 
 16.06.2023  8:00-14:00.  P.  Fedoročko  nakúpil  potrebný  materiál.  Jedlo  a  pi�e  zabezpečí  p. 
 Geletková. 

 ●  p.  Fedoročko  informoval  RRŠ  o  neúspešných  grantoch  zo  strany  mesta  Košice,  kde  sme  žiadali 
 peniaze  na  viacero  plánovaných  ak�vít  (Galakoncert  -  Talenty  pre  Ťahanovce,  krea�vne 
 remeselné dielničky počas prázdnin, Letné kino, predzáhradka, lezecká stena, …) 

 ●  Galakoncert  (p.  Fedoročko)  -  vystúpenie  talentovaných  de�  zo  sídliska  je  ohrozené,  MČ  prisľúbila 
 pomoc  vo  výške  500  €,  keďže  mesto  Košice  takúto  akciu  nedokázalo  podporiť,  avšak  odhadované 
 náklady  pre  kvalitnú  organizáciu  (profi  ozvučenie,  pódium,  sedenie  pre  250-300  ľudí  a  pod.)  sú  vo 
 výške  2000  -  2500  €,  tým  pádom  je  vysoko  pravdepodobné,  že  sa  nebude  tohto  roku  30.06.2023 
 konať.  Určite  však  tento  projekt  pripravíme  do  budúceho  roku,  aby  sme  dokázali  zorganizovať  na 
 vysokej  úrovni  kvalitný  koncert  talentovaných  de�  z  Ťahanoviec  pre  svojich  spolužiakov  a 
 kamarátov. 

 ●  Letné  kino  (p.  Fedoročko)  -  aby  sme  nemuseli  upus�ť  od  tejto  úspešnej  akcie  (keďže  ani  túto 
 akciu  mesto  Košice  nedokázalo  podporiť),  po  návrhu  presunu  peňazí  vyčlenených  v  rozpočte  na 
 tvorivé  dielničky  na  akciu  letné  kino  vo  výške  500  €,  prebehlo  hlasovanie,  prítomných  bolo  10 
 členov  RRŠ,  dvaja  rodičia  zastupovali  po  dve  triedy,  viď  prezenčná  lis�na,  spolu  bolo  k  dispozícii 
 12  platných  hlasov.  Hlasovaním  sa  rozhodlo,  že  RRŠ  presunie  500  €  z  rozpočtu  z  tvorivých 
 dielničiek  na  Letné  kino.  Za  bolo  12,  0  bolo  pro�,  zdržali  sa  0.  Tento  projekt  má  podporu  od  MČ, 
 ktorá  ho  podporila  450  €  (cca.  náklady  na  premietanie  2  rozprávok)  Zvyšné  potrebné  peniaze  tak 
 budeme  musieť  opäť  zháňať  cez  sponzorov  a  firmy,  ktoré  pôsobia  na  sídlisku  Ťahanovce,  aby  sme 
 boli  schopní  zapla�ť  licencie  za  premietané  rozprávky  pre  de�.  Celý  projekt  zastreší  p.  Fedoročko 
 a ďalší dobrovoľníci tak, aby sa Letné kino určite uskutočnilo aj tento rok. 

 ●  Tvorivé  dielničky  -  po  presune  peňazí  z  rozpočtu  na  Letné  kino,  sa  táto  akcia  pravdepodobne 
 nebude  konať.  Je  v  hre  ešte  jeden  grant,  ktorého  výsledky  sa  dozvieme  v  druhej  polovici  júna, 
 takže  situácia  sa  ešte  môže  pozi�vne  zmeniť  a  ak  sa  podarí  zohnať  externé  zdroje,  tak  by  sme 
 krea�vne remeselné dielničky uskutočnili počas prázdnin. 

 K bodu  5.  Diskutovali  sme  o  prioritách  práce  RRŠ.  V  súvislos�  s  akciami,  ktoré  organizuje  RRŠ,  padol 
 návrh  od  p.  Vrábela,  že  je  potrebné  priradiť  ku  každej  akcii  riadiaceho  koordinátora,  ktorý  by  akciu 
 koordinoval a riadil. 
 V  súvislos�  s  nákupom  učebníc  padol  návrh  na  úsporu  nákladov  tým,  že  žiaci  by  disponovali  1  učebnicou 
 v  školskej  lavici  a  doma  by  využívali  digitálnu  formu  učebnice  a  nemuseli  by  vláčiť  ťažké  tašky  do/zo  školy. 
 Tento  návrh  v  dnešnej  digitálnej  dobe  nebol  vhodný,  keď  je  mládež  všade  vystavená  technológiám  a 
 snahe  rodičov  obmedziť  trávenie  času  našich  de�  na  mobile/tablete,  dochádzalo  by  k  nežiaducim 
 účinkom.  Zároveň  čoraz  viac  narastá  potreba  pracovať  s  knihou  a  učebnicou  ako  takou,  aby  si  de� 
 vytvorili  hmatateľný  vzťah  a  nielen  virtuálny.  Zároveň  padol  argument,  že  de�  majú  možnosť  nechať  si 
 učebnice  a  pracovné  zošity,  ktoré  nepotrebujú  v  škole.  Ďalší  návrh  bol  dávať  potvrdenia  za 
 dobrovoľníctvo,  aby  vedeli  naši  dobrovoľníci  poukázať  nie  2%,  ale  až  3%  z  daní  -  musíme  prezis�ť 
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 podmienky,  pravdepodobne  treba  uzavrieť  Dobrovoľnícku  zmluvu  s  každým  dobrovoľníkom,  uhradiť 
 úrazové poistenie, robiť evidenciu, atď. 

 K bodu 6.  Uznesenia - prítomní schválili jednomyseľne,  nikto nebol pro�, nikto sa nezdržal hlasovania: 
 -  presun sumy 500,-€ z rozpočtu RRŠ z tvorivých dielničiek na zabezpečenie letného kina, 
 -  nasledujúce neoficiálne stretnu�e RRŠ bolo dohodnuté na piatok 01.09.2023 o 18:00 na prízemí 

 v pavilóne F - chodba, pred premietaním poslednej rozprávky v rámci Letného kina. 

 K bodu 7.  p. Čavarová A. poďakovala prítomným za  účasť na zasadnu�. 

 Zapísal:  V Košiciach 08.06.2023 
 Alexandra Čavarová 
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